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ÜGYVÉDSÉG. 

Országos Ügyvédszövetség tisztikari ülése. 

Dr, Fittler Dezső m. kir. udvari tanácsos stb., országos elnök és 

dr. Nyulászy János kincstári főtanácsos stb. másodelnök távollétében 

— dr. harasztosi Király Ferenc Sopronvármegye tb. tiszti főügyésze, 

a budapesti ügyvédi kamara választmányi tagja, az ügyvédi határidő 

napló szerkesztője, az International Law Congress biztosítás ügyi elő-

adója, barrister at law, ügyvezető alelnök nyitotta meg az ülést 

Dr. harasztosi Király Ferenc Sopronvármegye tb. tiszti főügyé-

sze stb. ezután átadta a szót dr. kisleéli Szalay Zoltán Pestvármegye 

tb. tiszti főügyésze, az Ügyvédek Reformszövetsége elnöki tanácstagja, 

a Budai Biliárd Club főtitkára, ügyvezető főtitkárnak. Dr. kisleéli 

Szalay Zoltán ügyvezető főtitkár stb. ezután visszaadta a szót dr. 

harasztosi Király Ferenc ügyvezető alelnöknek stb., aki francia és 

angol nyelven bejelentette, hogy a Szövetség az egyetemes magyar 

ügyvédség érdekében lendületes tevékenységet fejt ki: táviratilag üd-

vözölte Maitre Corbeaut, a francia ügyvédek központi dalárdájának 

battonierjét, szigorlatai 20 éves fordulója alkalmából; lefordíttatta a 

„Magyar Ügyvéd" c. ügyvédtársadakni lap több számát eszt, vogul, 

és magyar nyelvre és azt a magyar jogtudomány mai állásának és — 

figyelemmel az ott megjelent szépségversenybe illő fényképekre — 

a magyar ügyvédség daliás nemzedékeinek népszerűsítésére, meg-

küldte a távol keleti népek jogakadémiáinak és ügyvéd otthonainak. 

Mezei Iistván a japán császári akadémia dísztagja, a nippon lep-

kefogófogó társulat főpohárnoka ési a nagasaki polgári lövészegylet 

tiszteletbeli előtornásza, központi titkár japán nyelven indítványozta, 

hogy a Szövetség küldjön üdvözlő iratot a japán testvérnemzet ügy-

védszövetségének a csicsaricsai járásbíróság alapkövének letétele al-

kalmából. 

Az ügyvezető alelnök nyugati és Mezei István stb. keleti nyelven 

előterjesztett nagyvonalú indítványait a jelenvolt Giskán Jakab osz-

tályalelnök stb. és stb. osztatlan lelkesedéssel fogadta. Végül Giskán 

Jakab stb. egyhangúlag elfogadta Kelényi Jenő, a budapesti osztály 

választmányi tagja, a Ribáry csoport törzstagja azon gyorsírásban be-

nyújtott indítványát, amely szerint a jelen tiszti kari ülésről szóló 

kommünikét magyar nyelven küldjék meg az összes napi, jogi és 

egészségügyi lapoknak. 

A Budapesti Ügyvéduníó és a Ribáry Csoport 

az ügyvédi munka immár elviselhetetlenné váló növekedésére és az 

ügyfelek veszélyes elszaporodására való tekintettel, racionalizálási 

ankétot hívott össze, amelynek célja azon módozatok megállapítása, 

amellyel a kliensek tűrhetetlen inváziója és a munkaalkalmak tömege, 

az ügyvédi irodák egészséges tehermentesítésével, a normális mederbe 

levezettessék. 


